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Moving Into Dorm-School-Roommate
搬进宿舍-学校-室友
It has been weeks since I moved into the dorm.The transition into an entirely new environment was tiring,but the people were very friendly and helpful.

我搬进宿舍已经有几个星期了。过渡到一个全新的环境是很累的，但这里的人们很友好且乐于助人。

The reason for moving into the dorm came with my father's nwe job.My falily had to move to another place.I did not like the idea of a new school,so instead,I moved into our school's dormitory.

搬进这宿舍是因为我父亲的新工作所造成。我们的家必需搬到另外一个地方。我不想换新的学校，所以我就搬进了我们学校的宿舍。

The rooms in the dorm did not come with much fruniture.Our double includes a closet,a bed,and a chair for each person,and we share a long desk.It definitely needed some touch up work.

宿舍的房间没有太多的家具。我们的双人房包括了每个人有一个衣橱，一张床，和一把椅子，我们共用一张长桌子。这就一定需要一些安排整理的工作。

Dorm life has been pretty interesting.It opened my eyes to different lifestyles.I realized that without living with the dormers,I would have never known them so well.Of course,differences has its down side;my roommate's hobby of decorating the room with underwears still bothers me.

宿舍生活是很有趣的。它让我见识到不同的生活方式。让我意识到若不是跟舍友们住一起，我永远都不会对他们这么了解。当然，不同(的生活方式)也有它的负面性;我的室友把内衣裤挂在(用内衣裤装饰)房间的习惯还是一直困扰着我。
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